
 
 
 
Besluitenlijst van de raadscommissie Sociaal Domein en Bestuur,                                       
gehouden op dinsdag 16 januari 2024, 20.15 uur.  
Raadszaal gemeentehuis te Tubbergen   
 
 

Voorzitter: 
De heer L.W. Oosterik   

Commissiegriffier  
De heer F.R. Jansen 
 

Aanwezig zijn de leden: 
De heer N.J.H. Kleijssen (CDA)  
Mevrouw C.G.M. Luttikhuis-Nijhuis (CDA) 
De heer L.P. Stamsnieder (CDA)  
De heer J.G. Groothuis (Gemeentebelangen/VVD) 
De heer R.J.G.M. Olde Olthof 
(Gemeentebelangen/VVD) 
Mevrouw J.H. Vissia (Gemeentebelangen/VVD) 

Aanwezig van het college: 
De heer A.H. Postma, burgemeester 
Mevrouw H.M.N. Berning-Everlo, wethouder 
Mevrouw U.M.T. Bekhuis-Groothuis, wethouder 
De heer F.A. Niens, wethouder 
 

De heer B.L. Gillis (Keerpunt22) 
De heer B.R. Haarhuis (Keerpunt22) 
De heer S.W.J. Hesselink (Keerpunt22)  
Mevrouw M.M.T. de Boer (Lokaal Sterk) 
De heer N.A. van de Graaf (Lokaal Sterk) 
De heer H. Wessels (Lokaal Sterk) 

 

De heer G.B. Keupink (PvdA) 
De heer H. te Kolsté (PvdA) 

 

  
Plaats: 
Raadzaal 

Tijd: 
20.15 uur 

  
   
  
  

1. Opening en vaststellen agenda 
 

 De voorzitter opent de vergadering en heet allen van harte welkom.  
De heer Oude Geerdink (CDA) heeft zich afgemeld.  
 
Besluit: 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  
Agendapunt 9 - Ontwerp Meerjarenbeleidsplan Politie 2024-2027 – wordt doorgeschoven naar de 
volgende commissievergadering omdat de juiste bijlage niet bij de stukken is toegevoegd.  
 

2.  Vaststellen van de besluitenlijst van de raadscommissie van 12 december 2023 
 

 De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

3.  Actiepuntenlijst 
 

 De actiepuntenlijst is een nieuw agendapunt dat voor het eerst op de agenda staat. De voorzitter 
licht het agendapunt toe. Op de actielijst staan de toezeggingen die gedaan zijn in eerdere 
vergaderingen. De actielijst wordt elke vergadering voorgelegd aan de commissie en na iedere 
commissievergadering geüpdatet. Punten die naar tevredenheid behandeld zijn worden afgevoerd. 
Andere punten blijven staan totdat ze ook naar tevredenheid zijn afgewerkt.  
 
Niemand wenst het woord te voeren naar aanleiding van de actiepuntenlijst.  
 

4. Mededelingen 
 

 Mevrouw Luttikhuis deelt namens het presidium mede dat er een verordening auditcommissie  
gemeente Tubbergen 2024 is goedgekeurd. Deze verordening zal als raadsvoorstel worden 
opgenomen voor de raadsvergadering van 30 januari 2024.  



De heer Hesselink deelt mede dat het presidium Twenteraad bezig is met het kijken naar 
mogelijkheden naar thema-avonden over relevante thema’s. In dat kader wordt op woensdag 28  
februari een thema-avond georganiseerd over lokale media in relatie tot lokale politiek. De  
commissieleden zijn welkom om hierbij aanwezig te zijn.  
 

5. Informatie vanuit het college 
 

 Burgemeester Postma deelt mede dat er morgen aanvankelijk een zitting zou zijn in verband met 
het kort geding dat is aangespannen door Stichting Democratisch Recht Albergen tegen de 
gemeente Tubbergen rondom het vaststellen van de bestuursovereenkomst. Aan het eind van de 
dag heeft de gemeente te horen gekregen dat het kort geding is ingetrokken door de tegenpartij en 
dat zij zich beraden over andere stappen.  
 
Wethouder Berning deelt mede dat ze in de vorige raadscommissie Omgeving en Economie naar 
aanleiding van een vraag van de heer Hesselink een update heeft gegeven over ontwikkelingen 
rondom subsidies vanuit de provincie aan Langeveen. Voor de kerstvakantie heeft de wethouder in 
de raadsvergadering aangegeven dat de gemeente in gesprek is met de provincie Overijssel en de 
gemeente Twenterand over de subsidie leefbaarheid Engbertsdijksvenen. De provincie heeft in elk 
geval al een bedrag toegekend aan Langeveen van €260.000,-. Dat betekent ook dat het totale 
subsidiebedrag niet teruggaat naar de algemene middelen van de provincie, maar besteed kan 
worden aan projecten in het gebied Engbertsdijksvenen. Over de verdere afwikkeling is de 
gemeente nog in gesprek met de provincie en de gemeente Twenterand.  
 
Wethouder Berning deelt mede dat het initiatief Zonne Hoeve wordt gevolgd door Pointer, een 
programma van de KRO-NCRV. Zij volgen verschillende wooninitiatieven in Nederland met 
betrekking tot zaken die deze initiatieven tegen komen. De gemeente is gevraagd om een reactie te 
geven en dat heeft de gemeente gedaan. De gemeente denkt mee over de locatie, kijkt of er 
procesondersteuning geboden kan worden en denkt mee over een locatie voor logeeropvang. De 
uitzending is donderdag a.s. op NPO2 om 20.30 uur.  
 

6.  Terugkoppeling Verbonden Partijen, deelnemingen en Twenteraad 
 

 Geen terugkoppeling.  
 

7. Rondvraag 
 

 De heer Stamsnieder vraagt hoe het zit met de bescherming van privacy op grond van de wet AVG 
in relatie tot de reclameauto’s van de thuiszorgorganisaties.  
Burgemeester Postma beantwoordt de vraag en zegt toe dit op hele korte termijn intern uit te laten 
zoeken en er dan op terug te komen.  
 

8.  Alcoholverordening gemeente Tubbergen 2024 
 

 Voorgesteld raadsbesluit 
1. De Alcoholverordening gemeente Tubbergen 2024 vast te stellen. 
2. De Drank- en Horecaverordening gemeente Tubbergen 2013 in te trekken 

 
Toezegging:  
Naar aanleiding van een vraag van mevrouw Vissia zegt Burgemeester Postma toe dat er een 
evaluatie zal komen, samen met Horeca Nederland, over de schade bij de horecaondernemers in 
de kernen van Tubbergen en dat de raad hier in de loop van de tijd over geïnformeerd zal worden.  
 
Advies commissie:   
Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk voor de raadsvergadering van 30 januari 2024 
geagendeerd.  
 

9.  
 

Ontwerp Meerjarenbeleidsplan Politie 2024-2027 

 Dit agendapunt is vervallen en wordt doorgeschoven naar de volgende commissievergadering.  
 

10.  
 

Sluiting 

 De voorzitter dankt ieder voor hun inbreng en sluit de vergadering.  
 

 


